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BRMG-KR. 0012.1.2014  

 

PROTOKÓŁ NR  43-1/2014 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  15 stycznia 2014r.  

 
 
Posiedzenie Komisja   rozpoczęła o  godz. 16,00.   
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 

Lista obecności  innych osób obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w  posiedzeniu  uczestniczyło  7 (siedmiu),  czyli  
było quorum do podejmowania  prawomocnych decyzji.  

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny Grzegorz Strzelczyk  - Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska.  
Dostarczony został Państwu porządek dzisiejszego posiedzenia –załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu.  Czy są jakieś  do niego uwagi?  
 

Ewa Sienkiewicz – Zastępca Dyrektora GZNK 
Jeśli moŜna  to  ja mam uwagę  do pkt. 3. Obecny jest tutaj zainteresowany  wraz ze 
swoim prawnikiem. Skarga jest na nas, Ŝe oddaliśmy sprawę  do sądu za niepłacenie 
naleŜności. W  pierwszej instancji GZNK  wygrał  tę sprawę, obecnie  rozpatrywane  jest 
odwołanie  - jutro Sąd Okręgowy będzie rozpatrywał odwołanie pana (…) Byli powołani 
biegli z zakresu  grafologii, biegli z zakresu wyceny nieruchomości i biegli z zakresu … 
Prosiłabym Państwa  o nieprocedowanie tego punktu ze względu na jutrzejszą  rozprawę 
sądową.  Pan (…)jest tutaj z prawnikiem a my nie chcielibyśmy za duŜo rozmawiać ze 
względu, Ŝe jutro moŜe będzie to ostatnia  rozprawa. 
Jutro przez naszych radców prawnych będą  przesłuchiwani  równieŜ biegli i jeśli ktoś tutaj 
zada nam pytanie,  to będziemy musieli na nie odpowiedzieć. UwaŜam równieŜ, Ŝe pismo 
Pana Prezydenta było bardzo szczegółowe, które moŜe wytrącić nam niektóre  argumenty.  
Sprawa  jest  sprawą  wyłącznie  cywilną o zapłatę.  
Dlatego jest nasza  gorąca  prośba  o nieprocedowanie  tego  tematu do czasu ostatecznego  
rozstrzygnięcia  przez  sąd.  
 

Szymon Mos  - członek Komisji 
Zainteresowany przybył na  dzisiejsze  posiedzenie, dlatego  zacznijmy  ten temat, a w 
trakcie moŜemy  przyjąć  dalszy sposób procedowania.  
 

Grzegorz Strzelczyk  - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej   
Punkt  3 pozostaje.  Proponuje  z  kolei  zdjąć  planowany: 
• punkt  9.3 – Omówienie wyników kontroli trybu i sposobu wyłonienia projektu oraz 

wykonawcy sortowni śmieci oraz  kontroli  sprawowania nadzoru właścicielskiego nad 
Zakładem Utylizacji Spółka z o.o. 

• punkt  11 - Sprawozdanie z działalności  Komisji Rewizyjnej w roku 2013. Sprawozdanie 
zostanie przedstawione na Komisji w  lutym.  

Kto z Państwa  radnych jest  za  tak  zaproponowanym  porządkiem obrad z 
wprowadzonymi zmianami? 

• Za  4 głosy ( jednogłośnie). 
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W trakcie posiedzenia  zmieniono  kolejność  omawiania   tematów, tj.  planowany  punkt  
9  omówiono jako  punkt  8,  a planowany  punkt  8  stanowił punkt  9. W związku z 
powyŜszym procedowano wg  następującego porządku obrad. 
 

1. Przyjęcie  protokołów z posiedzeń Komisji Rewizyjnej:  
• Nr 41-11/2013 z dnia 27 listopada  2013r, 
• Nr 42-12/2013 z dnia 11 grudnia 2013r.  

 

2. Kontynuacja  procedowania skargi dotyczącej  braku moŜliwości dojazdu do 
działek363/6 i 363/8 obręb Łostowice. 

 

3. Omówienie  skargi na Urząd Miejski, GZNK  za  wystąpienie  przeciwko 
skarŜącemu  do Sądu Rejonowego  - pismo z  dnia 2.12.2013r.  

 
4. Omówienie  skargi na  przewlekłość  w prowadzeniu sprawy przez GZNK  - pismo 

z  dnia 9.12.2013r.  
 

5. Omówienie skargi na radę, prezydenta  i skarbnika miasta  - pismo z  dnia 
6.12.2013r.  

 

6. Omówienie  skargi  z dnia 19.12.2013r.   dotyczącej  dojazdu  do posesji.  
 

7. Stanowisko  Komisji Rewizyjnej do pisma RIO  w sprawie pana (…) 
 

8. Omówienie wyników  kontroli: 
1) Zasad korzystania z obiektów sportowych będących w  gestii Wydziału 

Edukacji i MOSiR oraz sprawdzenie zasad ustalenia stawek i efektywności ich 
egzekwowania, 

 

2) Kontroli nad realizacja usług  opiekuńczych zlecanych w drodze przetargów 
podmiotom niepublicznym przez Ośrodek Pomocy Rodzinie w Gdańsku. 

i przyjęcie protokołów z w/w kontroli. 

 
9. Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji. 

 

10. Powołanie zespołu  kontrolnego   do przeprowadzenia kontroli wydatków spółek 
komunalnych bądź z udziałem mienia komunalnego na róŜnego  rodzaju 
sponsoring. 

 
11. Terminarz i plan pracy Komisji Rewizyjnej  na  rok  2014. 

 

12. Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 
 

 

PUNKT  1 

Przyjęcie  protokołów z posiedzeń Komisji Rewizyjnej:  
• Nr 41-11/2013 z dnia 27 listopada  2013r, 
• Nr 42-12/2013 z dnia 11 grudnia 2013r.  
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Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Zostały Państwu dostarczone  dwa protokoły  z posiedzeń Komisji  Rewizyjnej - Protokół  Nr 
41-11/2013 z dnia 27 listopada  2013r. i Protokół Nr 42-12/2013  z 11 grudnia 2013r.  
Czy  są jakieś uwagi  do tego  protokołu?. Nie widzę. Kto jest za przyjęciem  w/w 
protokołów w  przedstawionym brzmieniu?  
Za  4 głosów (jednogłośnie) – protokoły zostały przyjęte  bez uwag. 
 

PUNKT  2 

Kontynuacja  procedowania skargi dotyczącej  braku moŜliwości dojazdu do 
działek363/6 i 363/8 obręb Łostowice. 
 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Kontynuacja tego  tematu polega na ty, Ŝe otrzymaliśmy z GIK-u  audyt, o który prosiliśmy. 
Dzwonił dzisiaj do mnie Dyrektor Maciej Radowicz i prosił o usprawiedliwienie jego  
nieobecności na dzisiejszym posiedzeniu. Powiedział, Ŝe  ustosunkuje  się do  tej kwestii, 
jaką zadeklarował na posiedzeniu Komisji  - wystąpię  z pismem w tej sprawie. Chodzi o 
jasną deklarację i zobowiązanie ZDiZ, Ŝe droga  za  ośrodkiem zdrowia, równoległa do ul. 
Świętokrzyskiej \, będzie  wybudowana w tym roku, co jest juŜ uzgodnione ze Wspólnotą 
Mieszkaniową. Czyli  wystąpię z pismem o  jasną deklarację, Ŝe  ta droga  będzie w  tym 
roku  wybudowana  i z jakich środków będzie to  zrealizowane.   
Dopiero po otrzymaniu  takiej deklaracji moŜemy uznać, Ŝe  skarga  ta jest niezasadna.  
Czy są pytania  do  audytu, który został nam przedstawiony?   
 

Szymon Moś.  Członek Komisji 
 Poczekamy na stanowisko Dyrektora  Radowicza  i wtedy będziemy  rozmawiać.  
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Ale  do tego  on nie będzie  się odnosił. On ma  tylko zdeklarować  się do tej drogi. 
Problem polega na tym, Ŝe właściciele nie mają dojazdu  do swojej działki i jeśli ZDiZ 
zadeklaruje, Ŝe taki dojazd  zostanie zbudowany w tym roku,  i jest jeszcze  kwestia 
dopowiedzenia  kto za to zapłaci, z jakich środków zostanie to sfinansowane  to wtedy 
skarga  z automatu  staje  się bezprzedmiotowa. Dlatego tą  kwestię chciałbym mieć z ZDiZ  
na piśmie, bo róŜne deklaracje  padają a nie zawsze potem są realizowane.  
Do Komisji  wczoraj  wpłynęło pismo  ZDiZ  kierowane  do Pani  (…) - pismo  ZDiZ-ZA-70-
2(20-2014- AF z dnia 3.01.2014r. Pismo dotyczy  budowy  drogi na zlecenie MC Donaldsa  i 
wydanie pozwolenia na tę  budowę juŜ po oddaniu  drogi Jest  to kwestia na linii ZDiZ – 
potraktujemy to jako odrębną sprawę i poprosimy o wyjaśnienie na  najbliŜsze  posiedzenie 
Komisji Rewizyjnej.  
Czy mamy jeszcze pytania  do przedstawicieli Biura Rozwoju Gdańska do  przedstawionego 
audytu.  Nie widzę, w związku  z  tym dziękujemy Państwu  za przybycie.  
 

Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska   
 My jesteśmy  przygotowani jeszcze  do punktu 7 dot. pana (…)  
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Panie Dyrektorze, w sprawie pana Chojnackiego wątek   przystąpienia  do sporządzenia  do 
planu myśmy w zasadzie zakończyli.  Mieliśmy  dwa  wątki w tej sprawie – kwestia pana 
(…)i jego próba ustalenia kosztów jakie miasto rzekomo poniosło na sporządzenie planu, od  
którego  odstąpiło i co do tego  wątku Pan (…) otrzymał  odpowiedź i ten wątek Ŝeśmy 
zakończyli. 
 

Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska   
Ale pozostaje kwestia, gdzie RIO równieŜ oczekuje, czy teŜ  uwaŜa za moŜliwe  wyliczenie 
kosztów poszczególnego planu.   Z  opinii  RIO głównie wynikało to, Ŝe Prezydent jednak 
powinien umieć wydzielić kwotę, która kosztowała   ten plan.  
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Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Z pisma RIO  wynikały dwa wątki. To było to o czym pan mówi, a drugi   mówił o tym, Ŝe 
kaŜda skarga  na  dyrektora kaŜdego  wydziału jest  skarga na Prezydenta Miasta, która  
powinna być  rozpatrywana in gremio przez Radę Miasta. Poprosiliśmy i mamy opinie  
prawną w tym zakresie  i dzisiaj chcieliśmy  rozmawiać  tylko o tym wątku.  
 

Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska   
Jeśli tak, to ja  dziękuje.  
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Chyba, Ŝe chciałby Pan nam coś dopowiedzieć  i wzbogacić nas w wiedzę . 
 

Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska   
W kwestii prawnej, czy skarga jest  na Prezydenta  czy nie, to nie   chciałbym  się  
wypowiadać.  
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Ten wątek odnośnie RIO, chociaŜ  Sekretarz  Miasta  udzieliła  dość  szczegółowych 
wyjaśnień, jak Państwo wyliczacie, czy jak ewidencjonowane  są  te koszty  
opracowywania poszczególnych planów i  to wyjaśnienie przesłano  do Pana (…)i  do RIO. 
 

Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska   
W tej kwestii nie mam nic  do dodania. 
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
No  to dziękujemy Państwu. 
Przechodzimy  do  procedowania  kolejnego  punktu. 
 

PUNKT 3 
Omówienie  skargi na Urząd Miejski, GZNK  za  wystąpienie  przeciwko skarŜącemu  
do Sądu Rejonowego  - pismo z  dnia 2.12.2013r.  
 

Podlega  ustawie o ochronie danych osobowych 
 
 
 

PUNKT  4 
Omówienie  skargi na  przewlekłość  w prowadzeniu sprawy przez GZNK  - pismo z  
dnia 9.12.2013r.  

 

 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych.  
 

PUNKT  5 
Omówienie skargi na radę, prezydenta  i skarbnika miasta  - pismo z  dnia 
6.12.2013r.  

 
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 
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PUNKT  6 
Omówienie  skargi  z dnia 19.12.2013r.   dotyczącej  dojazdu  do posesji.  
 
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

 

PUNKT  7 
Stanowisko Komisji Rewizyjnej do pisma RIO  w sprawie pana (…)  

 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

 
 

PUNKT  8.1 
Omówienie wyników  kontroli, kontroli nad realizacją usług  opiekuńczych zlecanych w 
drodze przetargów podmiotom niepublicznym przez Ośrodek Pomocy Rodzinie w Gdańsku i 
przyjęcie protokołów z w/w kontroli. 
 
Wyniki kontroli omówiła  radna Jolanta Banach – przewodnicząca  zespołu kontrolnego. 
Powiedziała miedzy innymi: 
Kontrolę  podjęliśmy  dlatego, Ŝe były skargi  jednej z agencji świadczącej  usługi na rynku  
usług opiekuńczych, iŜ zleceniobiorcy wyłonieni w przetargu naruszają przepisy  
ubezpieczeniowe, przepisy  dotyczące zatrudniania opiekunek. Te zarzuty w  duŜej mierze  
się potwierdziły poprzez  fakt, Ŝe niezwłocznie na początku  2013r.  dyrektor MOPR-u 
zwróciła się pismem do ZUS-u o przeprowadzenie kontroli, bo sama nie jest władna 
dokonywać kontroli w  zakresie przestrzegania  przepisów  ubezpieczeniowych. Zwróciła  
się  do  Państwowej Inspekcji Pracy, która  nie podjęła kontroli, poniewaŜ opiekunki nie są 
zatrudniane na podstawie  umowy o pracę, a na podstawie umów  cywilno-prawnych. 
W wyniku przeprowadzonych kontroli przez Wydział Kontroli i Audytu MOPR-u oraz  
inspektora  ZUS-u  nakazano płatnikowi składek, czyli zleceniobiorcy  usług zweryfikowanie 
umów  o  dzieło i ich przekwalifikowanie na umowy zlecenia,  poniewaŜ  tutaj  dochodziło  
do naruszenia prawa. Oprócz  tego  do naruszenia prawa  dochodziło w takim zakresie, Ŝe  
płatnik nie posiadał list płac stanowiących załącznik do umów o dzieło. Podpisywał z 
opiekunkami dwie umowy: jedna umowa zlecenie, druga  umowa  o dzieło, która  to 
umowa  miała wszelkie cechy  umowy zlecenia. 
W związku z tym, zanim zakończył  się kontrola MOPR  podjął działania naprawcze takie 
jak:  zmienił  formułę  zlecania usług  opiekuńczych na zewnątrz - czyli z ustawy o 
zamówieniach  publicznych na  ustawę  o pomocy społecznej i ustawę o  działalności 
poŜytku publicznego i wolontariacie, a  więc  w trybie konkursowym.  
Zalecamy,  Ŝeby monitorować tę nową formę zlecania usług w zakresie przestrzegania 
prawa dotyczącego ubezpieczeń społecznych i zatrudniania. śeby bezwzględnie wobec 
zleceniobiorców, którzy łamią  prawo stosować jednak karencje polegającą na niemoŜności 
wzięcia udziału  w konkursie przez  pewien czas.  
 

Grzegorz Strzelczyk  - przewodniczący Komisji 
Jest tutaj przedstawicielka  MOPR-u. Czy chciałaby Pani  coś  dodać  do tego?- 
 

Marlena Jasnoch – Zastępca Dyrektora MOPR 
Nie. Myślę, Ŝe wszystko zostało powiedziane.   
 

Grzegorz Strzelczyk  - przewodniczący Komisji 
To dziękuje. Jeśli nie ma pytać  ze strony  członków  Komisji   to – kto jest za  przyjęciem  
protokołu z  kontroli w przedstawionej wersji? 
Za 5 głosów ( jednogłośnie). 
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Protokół w przedstawionej i przegłosowanej wersji zostanie przesłany do jednostki 
kontrolowanej, w celu  zgłoszenia  ewentualnych  uwag i wyjaśnień do treści protokołu 
oraz  przebiegu kontroli. 
 
 

PUNKT  8.2 
Omówienie wyników  kontroli Zasad korzystania z obiektów sportowych będących w  
gestii Wydziału Edukacji i MOSiR oraz sprawdzenie zasad ustalenia stawek i 
efektywności ich egzekwowania  i przyjęcie protokołów z w/w kontroli. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Radny  Adam Nieroda  - przewodniczący  zespołu kontrolnego 
Kontrola  z wykorzystania infrastruktury sportowej  MOSiR-u oraz  Wydziału Edukacji. Nie  
będę tutaj  przytaczał  całej treści raportu kontroli, poniewaŜ  wszyscy go otrzymali. 
Generalnie,  do czasu  wydania  przez Prezydenta w listopadzie zarządzenia  obejmującego 
zasady i stawki korzystania  z  obiektów  sportowych, to  w pewnej mierze  obowiązywała  
w tym  zakresie wolnoamerykanka. DuŜo zaleŜało od widzimisię dyrektorów,  zarówno co 
do stawek jak  i udostępniania infrastruktury sportowej. 
Uczulamy Wydział Edukacji na to, aby pilnowali dyrektorów szkół, jeŜeli chodzi o 
przestrzeganie tego zarządzenia. Jest problem z paroma szkołami, jeśli chodzi o 
udostępnianie przez nie infrastruktury  sportowej. 
  
Grzegorz Strzelczyk  - przewodniczący Komisji 
Jeśli nie ma pytań  ze strony  członków  Komisji  to – kto jest za  przyjęciem  protokołu  
kontroli w przedstawionej wersji? 
Za 5 głosów ( jednogłośnie). 
 
Protokół w przedstawionej i przegłosowanej wersji zostanie przesłany do jednostki 
kontrolowanej, w celu  zgłoszenia  ewentualnych  uwag i wyjaśnień do treści protokołu 
oraz  przebiegu kontroli. 

PUNKT  9 
Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji. 

 
• Zakończenie skargi pani (…) – podlega ustawie o ochronie danych osobowych.  

 
 

• Pismo  Sekretarz  Miasta  z up. Prezydenta  ZAW.1720.41.2013.EB z dnia 
12 .12.2013r. – dot. przeprowadzonej kontroli MOSiR – Marina Gdańska 

 

Grzegorz Strzelczyk  - przewodniczący Komisji 
Prosiłem  panią  Sekretarz  Miasta, Ŝe  jeśli  zespół Urzędu przeprowadzi  kontrolę w 
MOSiR-e  w kontekście wykorzystania mariny i występujących tam nieprawidłowości, to 
otrzymamy z tego  raport. Powiem szczerze, Ŝe  gdyby się tym juŜ nie zajmowała 
prokuratura z zawiadomienia byłego pracownika, to raport tej kontroli, jaki  otrzymała 
Komisja   jest skandaliczny. 
 

Jolanta Banach – członek Komisji 
TeŜ  tak uwaŜam i dlatego chciałam prosić o wyjaśnienie. 
 

Grzegorz Strzelczyk  - przewodniczący Komisji 
Tutaj nie ma co wyjaśniać, to bada niezaleŜnie prokuratura. Przekazane  nam „wyniki 
przeprowadzonej kontroli w  jednostce budŜetowych MOSiR w Gdańsku” sporządził  
Koordynator  Zespołu Audytor Wewnętrzny. Takie coś  to jest skandal.  
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Paweł Czerniewski – wiceprzewodniczący Komisji 
MoŜe warto  byłoby pociągnąć  temat  nt. działania  Zespołu Audytu Wewnętrznego. 
 
Komisja, 5 głosami za (jednogłośnie) ustaliła, Ŝe wystąpi do Prezydenta   z pismem 

informującym  go o naszej  głębokiej dezaprobacie co do funkcjonowania Zespołu 
Audytorów Wewnętrznych i wyrazi nadzieję, Ŝe w sposób bardziej  dogłębny 
sprawę  zbada prokuratura.  
Komisja liczy  na zmobilizowanie do lepszej pracy Zespół Audytorów Wewnętrznych 
i udzieli Komisji  informacji, co w  tym kierunku  zrobiono.  
 

• 6 pism  pana (…)  podlega ustawie o ochornei danych osobowych. 
 

1) pismo z dnia 30.12.2013r. kierowane  do Prezydenta Miasta Gdańska , 
2) pismo z 2.01.2014r. adresowane  do Urzędu Miejskiego w Gdańsku Biuro Kontroli, 
3) pismo z  dnia 8.01.2014r. kierowane  do Prezydenta Miasta Gdańska,  
4) pismo z  dnia 8.01.2014r. kierowane do  Dyrektora Wydziału Geodezji U.M Bogumiła  

Koczota,  
5) dwa pisma  z 8.-01.2014r. kierowane do Dyrektora GZNK Jacka Łapińskiego   
Pisma te skierowano do wiadomości Komisji Rewizyjnej – Decyzja Komisji:  w/w pisma  
a/a. 
 

• Anonim  dot. przemocy w opiece  społecznej 
Komisja przeprowadziła  rozmowę  na  temat  kwestii poruszonych w powyŜszym anonimie. 
Decyzja Komisji: pismo a/a. 
 
 

• Pismo z  dnia  16 grudnia 2013r.  – odpowiedź na pismo komisji dot. 
kosztów SNG 

 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Prezydent Adamowicz  zapewniał mnie, Ŝe wyjaśni  tę  kwestię. Wystąpiłem  równieŜ w  
tej sprawie z interpelacją. Prezydent A. Bojanowski w piśmie z dnia 16 grudnia 2013r. 
odpisał komisji bardzo niegrzecznie, bo jeŜeli Prezydent Adamowicz twierdzi, Ŝe wyjaśni 
sprawę  dogłębnie bo musi udzielić odpowiedzi Gazecie Gdańskiej a Prezydent Bojanowski   
odpisuje, Ŝe  on się tym nie zajmie, bo odpowiedź na interpelację radnego Strzelczyka  
zamyka  wg niego sprawę.   
Zwrócimy  się jeszcze  raz  do Prezydenta  na piśmie i zapytamy wprost, jakiej odpowiedzi 
udzielił Gazecie Gdańskiej, bo Gazeta  Gdańska   poinformowała go o tej  sprawie.  
 

• Dwie skargi  Rady Osiedla  StrzyŜa z  dnia 16 grudnia 2013r.  na działalność 
Prezydenta Miasta Gdańska  

 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Z uwagi na to, Ŝe  Prezydent:    
1. Zarządzeniem  NR  1639/13 z dnia 16 grudnia 2013r.  stwierdził niewaŜność  uchwały Nr 

XVII/109/2013r. Rady Osiedla StrzyŜa z dnia 19 listopada  2013 w sprawie wniesienia 
skargi na działanie Prezydenta  Miasta Gdańska do Rady Miasta Gdańska (pasy rowerowe 
na al. Wojska Polskiego)  

2. Zarządzeniem  NR  1640/13 z dnia 16 grudnia 2013r.  stwierdził niewaŜność  uchwały Nr 
XVII/110/2013r. Rady Osiedla StrzyŜa z dnia 19 listopada  2013 w sprawie wniesienia 
skargi na działanie Prezydenta  Miasta Gdańska  do Rady Miasta Gdańska (konkurs na 
małe place zabaw 2013).  

Skargi  wniesione  na Prezydenta  są bezprzedmiotowe. 
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Z uwagi na to, Ŝe  wpłynęły  dwa  odwołania  od  Zarządzeń Prezydenta   w sprawie  
uchylenia  przedmiotowych uchwał    Radę Osiedla StrzyŜa,   datowane 17 stycznia 2014r. 
poinformowano Radę Osiedla StrzyŜa pismami z dnia  28 stycznia 2014r. Ŝe przedmiotowe  
skargi  zostaną rozpoznane  po rozstrzygnięciu przez  Radę Miasta  Gdańska  złoŜonych 
odwołań.   
 

Pismo ( …) z dnia 30.12.2013r. 
Komisja wystąpi do Prezydenta Miasta  o pisemne wyjaśnienie w terminie  do  7 lutego 
2014r. - za 5 głosów, jednogłośnie . 
 

• Pismo pani (…)  z dnia 7.12.2014r. dot. poziomu  hałasu  
Komisja wystąpi do Prezydenta Miasta  o pisemne stanowisko w sprawie - za 5 głosów, 
jednogłośnie.    
 
 

PUNKT 10 
Powołanie zespołu  kontrolnego   do przeprowadzenia kontroli wydatków spółek 
komunalnych bądź z udziałem mienia komunalnego na róŜnego  rodzaju sponsoring. 
 
Komisja, jednogłośnie –5głosami za – powołała  zespół kontrolny w składzie : 

• Jolanta Banach   - przewodnicząca zespołu 
• Paweł Czerniewski     – członek 
• Grzegorz Strzelczyk   -  członek  
 

do przeprowadzenia kontroli wydatków spółek komunalnych bądź z udziałem mienia 
komunalnego na róŜnego rodzaju sponsoring. 
O podjętej kontroli zostanie pisemnie powiadomiony Prezydent Miasta Gdańska oraz  
wystawione zostaną  upowaŜnienie  dla  zespołu kontrolnego. 
 

PUNKT  11 
Terminarz i plan pracy Komisji Rewizyjnej  na  rok  2014. 
 

Komisja, jednogłośnie – 5 glosami za - przyjęła  następujący  terminarz  posiedzeń  oraz 
plan pracy  na 2014r. -  - do końca  kadencji. 
 
Posiedzenia odbywać będą się w ŚRODY  przed  sesją  o godz.  16.00  w sali 007 Nowego Ratusza, 
przy  ul.  Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku  

1.   15  stycznia  
2.   26 luty 
3.   26 marzec 
4.   23 kwiecień   
5.   21 maj  –  zapoznanie   się   z  wynikami kontroli  budŜetu  Miasta  

Gdańska   za  2013r.- sala 208   
6. 2 czerwca ( absolutorium)  
7. 25  czerwiec 
8. 27  sierpień             
9. 24  wrzesień             
10. 29  październik        

Przewodniczący Komisji moŜe zwołać w razie konieczności dodatkowe  posiedzenie komisji. 

 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej RMG na 2014 rok 
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Styczeń: 
1. Przyjęcie   planu pracy i terminarzu posiedzeń Komisji Rewizyjnej na rok 2014. 
2. Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej RMG za  rok 2013 
3. Zapoznanie się z wynikami kontroli: 

1) Zasad korzystania z obiektów sportowych będących w  gestii Wydziału Edukacji i MOSiR 
oraz sprawdzenie zasad ustalenia stawek i efektywności ich egzekwowania, 

2) Kontroli nad realizacja usług  opiekuńczych zlecanych w drodze przetargów podmiotom 
niepublicznym przez Ośrodek Pomocy Rodzinie w Gdańsku. 

3) Trybu i sposobu wyłonienia projektu oraz wykonawcy sortowni śmieci oraz  kontroli  
sprawowania nadzoru właścicielskiego nad Zakładem Utylizacji Spółka z o.o. 

- przyjęcie protokołu kontroli. 
 
4. Powołanie Zespołu w do przeprowadzenia kontroli wydatków spółek komunalnych bądź z 

udziałem mienia komunalnego na róŜnego  rodzaju sponsoring. 
5. Rozpatrywanie pism i skarg. 
6. Sprawy  róŜne. 
Luty:  
1. Powołanie  zespołów kontrolnych do kontroli: 

1) Wydziałów Urzędu Miejskiego w Gdańsku w zakresie wykonania  budŜetu Miasta Gdańska 
za rok 2013  - kontrola  kwiecień –maj. 

2) Jednostek organizacyjnych : Biura Rozwoju Gdańska i StraŜy Miejskiej w Gdańsku w 
zakresie wykonania  budŜetu  Miasta Gdańska za rok 201  - kontrola  kwiecień –maj. 

2. Rozpatrywanie pism i skarg. 
3. Sprawy  róŜne. 
Marzec: 
1. Rozpatrywanie pism i skarg. 
2. Sprawy  róŜne. 
Kwiecień: 
1. Zapoznanie się z  wynikami kontroli wydatków spółek komunalnych bądź z udziałem mienia 

komunalnego na róŜnego  rodzaju sponsoring 
2. Rozpatrywanie pism i skarg. 
3. Sprawy  róŜne. 
 
Maj:  
1. Omówienie wyników kontroli wykonania budŜetu Miasta za  rok 2013 – protokoły z 

przeprowadzonych  kontroli. 
2. Rozpatrywanie pism i skarg. 
3. Sprawy  róŜne. 
Czerwiec: 
1. Rozpatrzenie: 

1) sprawozdania  finansowego, 
2) sprawozdania z wykonania budŜetu wraz z opinia regionalnej izby obrachunkowej oraz  

informacje o stanie mienia jednostki, opinia biegłego rewidenta. 
2. Wypracowanie opinii Komisji dotyczącej wykonania budŜetu i wniosku w  sprawie  absolutorium 

za 2013r  dla Prezydenta Miasta Gdańska – przygotowanie stosownego projektu uchwały RMG. 
3. Rozpatrywanie pism i skarg. 
4. Sprawy  róŜne. 
Sierpień:  
1. Rozpatrywanie pism i skarg.  
2. Sprawy  róŜne. 
Wrzesień: 
1. Analiza  wykonania budŜetu Miasta Gdańska za I-sze półrocze 2014r. 
2. Rozpatrywanie pism i skarg. 
3. Sprawy  róŜne. 
Październik:  
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1. Rozpatrywanie pism i skarg. 
2. Sprawy  róŜne. 
W razie konieczności Komisja  podejmować będzie kontrole  doraźne.   
 
 

PUNKT  12 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 
 

Grzegorz Strzelczyk  - przewodniczący Komisji 
Czy są jakieś  sprawy  bieŜące, wolne  wnioski? Nie widzę. Dziękuję bardzo  i zamykam 
posiedzenie. 
 
Posiedzenie zakończono – godz. 18,15. 
 
                                                                              Przewodniczący  

                                                                      Komisji Rewizyjnej RMG 

 

                                                                         Grzegorz  Strzelczyk 

Protokół sporządziła: 

 

Bogusława Pieklik 

Biuro Rady Miasta Gdańska  

 
 


